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PROTOKÓŁ Nr  XLIII/2017 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 16 sierpnia 2017 r. 

 
 

Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 12 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     3 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1430 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Bartosz Borkowski 
2. Władysław Czerwiński 
3. Rafał Fogiel 
4. Michał Gaczkowski 
5. Sebastian Gaik 
6. Ireneusz Kuczyński 
7. Grzegorz Królik 
8. Jan Ratajczyk 
9. Konstanty Ruciński 
10. Adam Stobiecki 
11. Mirosław Włóka 
12. Włodzimierz Warmus 

Radni nieobecni na sesji: 
  

1.  Jacek Ciapała 
2. Paweł Wąs 
3. Sławomir Szczur 

 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 
1. Burmistrz Sulejowa           Wojciech Ostrowski 
2. Skarbnik Gminy                                                            Czesław Pacan 
3. Kierownik Referatu OR                                                Ilona Zawisza 
4. Dyrektor BOJO w Sulejowie                                         Michał Kieszkowski 
5. Radca prawny                                                                Radosław Pastuszko 
6. Mieszkaniec Sulejowa                                                   Tomasz Miller                                                                
7. Przewodniczący Rady Rodziców                                  Daniel Madej      
8. Mieszkaniec  miejscowości Przygłów                          Jakub Rytych     
9. Mieszkaniec  miejscowości Przygłów                          Michał Rytych               
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Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Otwarcia XLIII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa, 
Skarbnika, Dyrektora BOJO oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał radnych czy 
otrzymali w ustawowym terminie materiały na dzisiejszą sesję.  
Odczytał wniosek Pana Burmistrza z prośbą o zwołanie sesji Rady Miejskiej z proponowanym  
porządkiem obrad.  
 
Radni stosowane materiały otrzymali.  
 
 

Punkt 2 
 

Przedstawienie porządku obrad. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad. 

 
Zmiany do porządku obrad wniósł radny Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Rafał Fogiel. 
Wnioskował o zdjęcie z porządku obrad dzisiejszej sesji projektów uchwał w sprawie zmiany 
nazwy Szkoły Podstawowej im. Przyjaciół Przyrody w Przygłowie oraz Szkoły Podstawowej 
im. Jana Pawła II w Witowie.  
Poinformował, że uchwała w tej sprawie z dnia 28 czerwca 2017 r. została podjęta                                           
z naruszeniem prawa. W związku z tym interweniował do Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi.  
Dodał, że napisał list otwarty”400 metrów”, który przekazał Panu Burmistrzowi i kolegom  
Radnym Rady Miejskiej w Sulejowie. W liście tym wyraził oficjalne niezadowolenie                            
i sprzeciw wobec likwidacji Szkoły Podstawowej w Przygłowie z uwagi na dotychczasową 
historię i tradycję jaką szczyci się Szkoła Podstawowa w Przygłowie.  
Prosił Pana Burmistrza o pochylenie się nad problemem i wyrażenie zgody na wycofanie  
tego projektu uchwały z porządku obrad sesji.  
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
        Stwierdził, że bardzo szanuje Szkołę Podstawową w Przygłowie, nazwę i mieszkańców.  

     Jednak prawo nakazuje dokonania zmiany. Decyzje w tej sprawie będą podejmować radni.  
     Burmistrz nie wyraził zgody na wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie  
     zmiany nazwy Szkoły Podstawowej im. Przyjaciół Przyrody w Przygłowie oraz Szkoły     
     Podstawowej im. Jana Pawła II w Witowie.  
 
    Pan Burmistrz Wojciech Ostrowski przekazał stanowisko zastępcy Burmistrza Pani  
    Doroty Jankowskiej, która prosiła o przekazanie, że solidaryzuje się z mieszkańcami  
    Przygłowa i gdyby miała prawo do głosowania to byłaby przeciwna zmiany nazwy szkoły.  
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił porządek obrad. 
\ 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany nazwy Szkoły Podstawowej im. Przyjaciół 

Przyrody w Przygłowie oraz Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Witowie.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2017 – 2025. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2017 r.  
6. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
7. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi. 
8. Zakończenie obrad. 

 
 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie 
 
 

P u n k t 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej im. Przyjaciół 
Przyrody w Przygłowie oraz Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Witowie.  

 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor BOJO Pan Michał Kieszkowski.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki odnosząc się do 
zagadnienia związanego z podjęciem uchwały w sprawie zmiany nazwy wymienionych szkół 
znajdujących się na terenie Gminy Sulejów stwierdził, że wskazać należy obowiązujące                            
w tym zakresie przepisy dotyczące prawidłowego oznaczenia brzmienia nazwy szkoły.                                              
Zgodnie z treścią Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 17 marca 2017 r.  
nazwą szkoły jest nazwa miejscowości, w której siedzibę ma szkoła  
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Radny 
Rafał Fogiel 
       Zapytał, czy wcześniejsze przepisy dopuszczały stosowanie takiej nazwy 
       szkoły. Z jakiego przepisu prawnego wynika taki obowiązek, że musimy zmienić                            
       nazwę szkoły. Czy jest określone w jakim terminie powinniśmy tego dokonać.  
 

Dyrektor 
Michał Kieszkowski 
       Wyjaśnił, że w ustawie Prawo Oświatowe jest delegacja dla Ministra Edukacji                
        Narodowej, żeby uporządkować nazewnictwo szkół publicznych.  

 Zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej z dnia 17 marca 2017 r.                                 
w sprawie szczegółowej organizacji publicznych szkół i publicznych przedszkoli, które 
wchodzi w życie z dniem 1 września 2017 roku, elementem tworzącym nazwę szkoły jest 
"nazwa miejscowości, w której siedzibę ma szkoła". Powyższe rozporządzenie zostało 
wydane na podstawie ustawy Prawo Oświatowe.  

 
Radny 
Rafał Fogiel 
      Zapytał, dlaczego dotychczas nie doszło do uporządkowania nazewnictwa szkół  
      publicznych na naszym terenie. Dotychczasowe rady miejskie nie podejmowały  
      takiej inicjatywy uchwałodawczej. Przez 110 lat nikt nie kwestionował nazewnictwa  
      Szkoły Podstawowej w Przygłowie. Prosił o uszanowanie tradycji, historii jaką szczyci się  
      obecna Szkoła Podstawowa w Przygłowie.  
      Zaproponował, aby ta szkoła nosiła nazwę „Szkoła Podstawowa w Przygłowie z siedzibą  
      we Włodzimierzowie”. Prosił, żeby Rada Miejska w Sulejowie nie podejmowała uchwały  
      w przygotowanej formie.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki oznajmił, że w liście 
otwartym „400 metrów”, którego autorem był radny Rafał Fogiel padło wiele oszczerstw  
pod adresem radnych. Rada nie likwiduje Szkoły Podstawowej w Przygłowie, ma być tylko 
zmieniona nazwa właściwej miejscowości szkoły. Rada Miejska w Sulejowie musi 
przestrzegać przepisów prawa.  
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
        Zapytał, czy zorganizowano spotkanie z mieszkańcami w tej sprawie i jakie jest ich  
        zdanie. 
 
 
Przewodniczący Rady  
Adam Stobiecki 
       Poinformował, że była przeprowadzona ankieta wśród mieszkańców z przewagą na  
       zmianę miejscowości. 
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Radny 
Władysław Czerwiński 
          Wyjaśnił, że temat zmiany nazwy szkoły był poruszony na zebraniu mieszkańców  
           jeszcze w 2012 r. 
           Obecnie przepisy prawne umożliwiły dokonanie takiej zmiany i dlatego został  
           przygotowany taki projekt uchwały.   
           Rozporządzenie Ministra Edukacji określa, że w nazwie szkoły jest nazwa  
           miejscowości w której siedzibę ma szkoła.  
 
 
Przewodniczący Rady Rodziców 
Daniel Madej 
          Poinformował, że już od stycznia toczyły się dyskusje o zmianie nazwy Szkoły  
          Podstawowej w Przygłowie. Rodzice wyrazili jednoznaczny sprzeciw w tej sprawie.  
          Nie wyrazili zgody na zmianę nazwy szkoły, zaproponowali jedynie, że szkoła  
          może nosić nazwę „Szkoła Podstawowa w Przygłowie z siedzibą we  
          Włodzimierzowie”. 
 
 
Mieszkaniec Przygłowa  
Jakub Rytych 
        Stwierdził, że ankieta do niego nie dotarła jak i do większości mieszkańców.  
        Uważa, że szkoła powinna nosić nazwę  „Szkoła Podstawowa w Przygłowie z siedzibą  
        we Włodzimierzowie”. W ten sposób zachowamy dotychczasową historię i tradycję  
        jaką szczyci się Szkoła Podstawowa w Przygłowie.  
 
 
Radca Prawny 
Radosław Pastuszko 
         Oznajmił, że w jego ocenie szkoła powinna nosić nazwę „Szkoła Podstawowa  
         we Włodzimierzowie”. 
 
 
Mieszkaniec Przygłowa  
Jakub Rytych 
         Uważa, że radni powinni sprzeciwić sie tej uchwale. Podjęcie takiej uwały niesie za  
         sobą dodatkowe koszty. Prosił radnych o pozostawienie dotychczasowej nazwy szkoły  
         i podejmowanie takich decyzji, które będą łączyć mieszkańców, a nie ich dzielić.  
 
 
Mieszkaniec Przygłowa  
Michał Rytych 
         Przedstawił w sposób bardzo obszerny 131 – letnią historię i tradycje Szkoły  
         Podstawowej w Przygłowie.  
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Mieszkaniec Przygłowa  
Jakub Rytych 
          Zapytał, czy Rozporządzenie Ministra Edukacji nakazuje wprowadzenie nazwy szkoły  
          o nowym brzmieniu już teraz, czy ta sprawa może poczekać.  
 

Dyrektor 
Michał Kieszkowski 
       Wyjaśnił, że z dniem 1 września 2017 r. powinna już obowiązywać nowa nazwa.  
 
 
    
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                      

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                             9 

przeciwnych            3 

wstrzymujących      0 

       
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIII/359/2017 Rady Miejskiej                                     
w Sulejowie w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej im. Przyjaciół Przyrody                       
w Przygłowie oraz Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Witowie.  
 
 
Mieszkaniec Przygłowa  
Jakub Rytych 
          Oznajmił, że będą dodatkowe koszty do poniesienia i to wcale niemałe.  
          Koszty te radni powinni pokryć z diet jakie pobierają.  
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
          Poinformował, że za 2 lata dojdzie do kryzysu w oświacie i nad tym problemem  
          wszyscy powinniśmy się skupić. To na ten temat powinniśmy rozmawiać.  
          Zadania w oświacie powinny być priorytetem, wspólnie możemy tylko wypracować  
          prawidłowe wnioski.  
          Dodał, że zmiana nazwy Szkoły Podstawowej w Przygłowie to nie likwidacja placówki  
          jak pisze radny Rafał Fogiel – jest to manipulacja.  
          Prosił Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulejowie o przeprowadzenie rozmowy                     
          z Przewodniczącym Komisji Zdrowia, Wychowania, Oświaty, Kultury i Sportu  
          w tej sprawie.  
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                                                    Punkt 4 

 
 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sulejów na lata 2017 – 2025. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Pan Czesław Pacan.  
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
 Stwierdził, że na dzisiejszej sesji przesuwamy środki finansowe z budowy drogi  
      Witów Kolonia w kierunku Przygłowa na inne zadania. Jednak w przypadku wystąpienia  
      możliwości budowy drogi Witów Kolonia w kierunku Przygłowa środki na realizację 
      zostaną zabezpieczone.  
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
     Zapytał, dlaczego wystąpiły takie zmiany. Jest propozycja zmniejszenia wydatków                                  
     w kwocie 62.000 zł  na przebudowę kuchni i pomieszczeń w Przedszkolu w Sulejowie.  
     Zabezpieczyliśmy na to zadanie 100.000 zł  teraz zabieramy 62.000 zł. Czy wykonano  
     mniejszy zakres prac.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
          Wyjaśnił, że remont kuchni nie będzie wykonany z uwagi na brak dokumentacji. 
           Dokumentacja będzie wykonana w 2018 r. Dlatego chcemy te środki należycie  
           wykorzystać.  
 
 
Radny 
Grzegorz Królik 
 Oznajmił, że przesuwamy teraz 87.000 zł na plac zabaw w Przedszkolu w Sulejowie.            
          Są to znaczne środki, z czego to wynika.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
        Stwierdził, że powinien tam powstać ładny, funkcjonalny plac zabaw.  
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Radny  
Ireneusz Kuczyński 
       Poinformował, że na obecnym placu zabaw znajdują się urządzenia, które nie spełniają  
       wymaganych norm.  Należy zorganizować funkcjonalny plac zabaw i ustawić nowe  
       urządzenia.  
 
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 
       Zapytał, na jaki cel przesuwamy 35. 000 zł dla Szkoły Podstawowej Nr 1 w Sulejowie. 
 

 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
       Podziękował, radnym , sołtysom za zbieranie podpisów w sprawie pozyskania     
       dodatkowych środków finansowych na budowę sali gimnastycznej w Witowie.  
       Dodał, że uzyskał informację z ministerstwa o możliwości pozyskania środków  
       zewnętrznych na budowę nowatorskiej hali sportowej, która będzie zlokalizowana                                       
       w Sulejowie. 
       Na tą inwestycję można pozyskać 95% dofinansowania.  

     Poinformował, że z dniem 1 września 2017 r. jest możliwość powołania przy Szkole  
     Podstawowej Nr 1 w Sulejowie pierwszej w Polsce Szkoły Podstawowej Mistrzostwa  
     Sportowego o profilu siatkówki plażowej.  
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
      Przypomniał o budowie placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Przygłowie 
      i prosił o realizacje tego zadania.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                      

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                             12 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIII/360/2017 Rady Miejskiej                                     
w Sulejowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na 
lata 2017 – 2025. 

 
 

Punkt 5 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2017 r. 
 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Pan Czesław Pacan.                                                                        
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                      

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                             12 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0 

       
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLIII/361/2017 Rady Miejskiej                                     
w Sulejowie w sprawie zmian w budżecie na 2017 r. 

 
 
 

Punkt 6 
 

Interpelacje radnych. 
 

Interpelacji radni nie złożyli.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie pan Adam Stobiecki przedstawił informację  
o realizacji interpelacji radnych.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie pan Adam Stobiecki przedstawił pismo 
złożone przez radnego Sebastiana Gaika w sprawie zwołania posiedzenia wszystkich  
komisji stałych w związku z brakiem realizacji przez władze centralną drogi S 12.  
Dodał, że pismo to jest adresowane do wszystkich przewodniczących komisji stałych,  
radnych, sołtysów, przewodniczących zarządu obwodu w Sulejowie i trudno określić 
kto ma to spotkanie zorganizować. Nie był to wniosek kierowany do mnie, byłem jednym                      
z wielu.  
Uważa, że jeżeli przewodniczący komisji stałej widzi taką potrzebę to w każdej chwili  
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może zwołać swoją komisję.   
 
 
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
      Wyjaśnił, że wniosek głównie kierował do Przewodniczącego Rady Miejskiej  
      w Sulejowie. Uważa, że jest to bardzo ważna sprawa i wymaga podjęcia stosownych  
      działań. Decydujące zdanie powinien mieć Przewodniczący Rady Miejskiej.  
      Nie jest wiadome czy kontaktował się Pan Przewodniczący Rady z Przewodniczącymi  
      komisji w tej sprawie i jakie jest ich stanowisko. 
      Sprawa trasy S 12 wymaga szerokiej dyskusji. Powinni wszyscy usłyszeć jakie jest  
      prawne stanowisko w tej sprawie.  
       
 
 
      Mieszkaniec Sulejowa 
      Tomasz Miller 
            Stwierdził, że w Gminie Sulejów bezpieczeństwo ruchu drogowego nikogo nie  
            dotyczy. Jednak wcześniej czy później do takiej dyskusji dojdzie. Nie powinniśmy 
            się zasłaniać władzami z Warszawy tylko podejmować stosowne działania.  
            Obecnie zbiera są podpisy mieszkańców. Odnotowano duże zainteresowanie  
            społeczne w tej sprawie.  
 
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
          Oznajmił, że przez trzy lata poruszał sprawę monitoringu, jednak bez skutku.  
          Wnosił także o zbadanie zanieczyszczenia powietrza. 
 
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
        Stwierdził, że o przebiegu prac w sprawie trasy S 12 stanowią podejmowane i uchylane  
        uchwały Rady Miejskiej w Sulejowie. 
 
 
 
Radny 
Konstanty Ruciński 
      Uważa, że ważne jest czy Urząd Miejski w Sulejowie wyczerpał wszystkie możliwości  
      w sprawie S 12.  
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Punkt 7 

 
Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 

 
Radny 
Grzegorz Królik 
        Poinformował, że na nawierzchni asfaltowej na ulicy Kuligowskiej zbiera się woda.  
        Ponowie prosił o ustawienie znaku drogowego „3,5 tony” na ulicy Łącznej.  
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 
       Wnioskował o ogrodzenie boiska sportowego w miejscowości Podkałek.  
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
       Po raz kolejny zapytał, czy zostanie wykonana ulica Dobra Woda w Sulejowie.  

 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
      Wyjaśnił, ze dokumentacja na budowę ulicy Dobra Woda jest wykonana.  
       Zadanie może być realizowane, jeżeli zostanie rozwiązany problem uzyskania zgody  
       mieszkańców na wejście w teren. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
        Przedstawił alternatywną dokumentację na budowę - remont ulicy Dobra Woda  
        i oznajmił iż po uzyskaniu zgody mieszkańców, budowa I etapu może być realizowana  
        na odcinku 750 m.  

 
Radny 
Sebastian Gaik 
       Podziękował Panu Burmistrzowi za wykoszenie trawy przy ulicy Milejowskiej                                             
       i posprzątanie terenu po byłym przedszkolu przy ul. Szkolnej. 
       Wnosił o odświeżenie, pomalowanie pomnika przy ul. Krakowskiej.  
       Prosił o usunięcie znaków drogowych przy ulicach Zachodniej i Południowej  
       w miejscowości Zalesice – wniosek był zgłaszany już wcześniej.  
       Poinformował, że uchwałą Rady Miejskiej w Sulejowie zlikwidowaliśmy Miejski Zakład  
       Komunalny w Sulejowie. Z dniem 1 października powołuje się Miejski Zarząd Komunalny  
       ale jest to niedziela. Czy jest to prawidłowy zapis. Z jaką datą zostaną zatrudnieni  
       pracownicy. 
       Jak zostaną zabezpieczone takie sprawy jak wodociągi i kanalizacja sanitarna. 
       Poinformował, że na portalu społecznościowym ukazała się informacja, że gminy nie mogą  
       pobierać od mieszkańców opłaty za przyłącza. Zastępca prokuratora generalnego wystąpił   
       do wszystkich prokuratorów o przeanalizowanie gminnych uchwał pod tym kątem.  
       Prosił o informację jak to wygląda prawnie.  
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Radny 
Grzegorz Królik 
          Prosił o informację na piśmie kiedy się rozpocznie i kiedy zakończy remont                                     
          w Przychodni Zdrowia w Sulejowie wraz z harmonogramem prac.  

 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
        Zapytał na jakim etapie jest budowa oświetlenia ulicznego na ulicy Przygłów – Las. 
         Prosił o informacje czy już uzyskano pozwolenie wodno – prawne na ulicę Topolową  
         w Przygłowie.     
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
         Prosił o informację na jakim etapie znajdują się negocjacje z inwestorem w sprawie 
         wydzierżawienia Ośrodka Sportu i Rekreacji.  
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
        Prosił o wykonanie ok 10 m2 brakującej części chodnika na ulicy Milejowskiej w kierunku  
        Północnym.  
 
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
       Wnosił o wykoszenie trawy na działce gminnej koło szkoły w miejscowości Zalesice.  
 
 
Radny  
Michał Gaczkowski  
     Wnosił o wykoszenie trawy na poboczach przy drodze Kurnędz – Łęczno. 
 
          
Mieszkaniec Sulejowa  
Tomasz Miller 
       Podziękował Zastępcy Burmistrza pani Dorocie Jankowskiej za pomoc w sprawie  
       oświetlenia ulicznego na ul. Wschodniej, Garncarskiej i Przejazd.  
       Zapytał, dla kogo oświetlany jest przez całą noc plac targowy.  
       Znajdują się tam 3 lampy istniejącego oświetlenia i dodatkowo 5 lamp nowego  
       oświetlenia.  
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   Punkt 8 

 
Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XLIII sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 16 sierpnia 2017 r.                              
o godzinie 1655.                       
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